



Dear Customer,

MANTECH SYSTEMS COMPANY LTD

We would like to thank you for banking with SNB, and would also like to assure you that we will continue to deliver premium service and maximum accuracy and security regarding your transaction; and according to your request, herein below is your IBAN number:

عزيزي العميل،

شركة منطق الأنظمة التجارية

نود أن نشكر بنك حيزيل الشكر و الامتنان على تعاملك مع البنك الأهلي، و نؤكد لك استمرارنا في تقديم أفضل الخدمات و ضمان أقصى حدود الأمان أثناء تمام تعاملاتك المصرفية. و بحسب طلبكم تم طباعة هذا النموذج و ستجدون أتناه رقم الحساب الدولي الخاص بكم (IBAN).

Account Number at SNB

7550000631101

رقم الحساب في البنك الأهلي السعودي

International Account Number

SA30100007550000631101

رقم الحساب الدولي (IBAN)

We would like to highlight that you can use your IBAN number in the following services:

- In receiving remittances, dividends, or salaries in your account locally or internationally.
- In uploading local or international accounts in AlAhli Phone banking or profiles.

و نود أن نلفت نظركم أن رقم الحساب الدولي (IBAN) يتم استخدامه في العمليات المصرفية التالية:

- في حال انتظاركم حوالة أو أرباح أسهم أو إيداع رواتب من خلال بوند محلية أو دولية يتم إخطار الجهة المنفذة.
- في حال أردتم حفظ بعض أرقام حسابات المستفيدين ببوند محلية في الأهلي أون لاين أو في هاتف الأهلي المصرفي.

سند الرجوع إليها عند الحاجة.

Yours sincerely,

The Saudi National Bank



غرفة جدة
شركة منطق الأنظمة التجارية



رقم المنشأة 7009539631
العضوية 201000258985
رقم الطلب 3380844
ساري إلى 2023-04-20

The Saudi National Bank | A Saudi Joint Stock Company | Paid-up Capital SAR 44,780,000
Under the supervision and control of The Saudi Central Bank | Licensed pursuant to Royal
Decree No. 5/12/1953G | Head Office The Saudi National Bank Tower | King Abdullah Financial District
Riyadh 13519 - 6676
120001000 | www.alahli.com
Any reference to the National Commercial Bank, NCB or the Bank shall mean the Saudi National Bank.